
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 752
van ADELINE BLANCQUAERT
datum: 16 maart 2021

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Gemeenschapsinstellingen  -  Ontsnappingspogingen

Op 15 maart jl. verscheen in de pers dat de Vlaamse minister van Justitie ervoor pleit dat 
de jeugdrechtbanken in de toekomst permanent een beroep kunnen doen op 
videoconferenties om jongeren uit de gemeenschapsinstellingen te horen. Dat zou 
kostenbesparend zijn en bovendien het risico op ontsnappingen verminderen. Wat betreft 
het laatste argument, heb ik de volgende vragen.

1. Is de minister van mening dat, als ervoor gekozen wordt om de jongere te 
verplaatsen naar de jeugdrechtbank, er een groter risico is op ontsnapping?

2. Zijn er in het verleden al ontsnappingspogingen ondernomen bij het verplaatsen van 
de jongere naar de jeugdrechtbank? Zo ja, hoeveel, en welke lessen werden daaruit 
getrokken?

3. Hebben er in het verleden al jongeren ontsnappingspogingen ondernomen in de 
gemeenschapsinstellingen zelf? Graag opgesplitst per gemeenschapsinstelling. 

a) In hoeveel gevallen waren die pogingen succesvol en zijn de betrokkenen 
effectief (even) kunnen ontsnappen?

b) In hoeveel gevallen ging het om een mislukte poging?

4. Welke conclusies trekt de minister uit deze cijfers?

5. Indien deze cijfers niet worden bijgehouden, zal de minister dan initiatieven nemen 
om dat in de toekomst wel te doen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (752), Wouter Beke (496).



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 752 van 16 maart 2021
van ADELINE BLANCQUAERT

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Wouter Beke, Vlaams minister 
van Welzijn, Volksgezondheid, Gezin en Armoedebestrijding.


